
Protokół z XXXI Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo odbytej 25.11.2014 o godzinie 17.00. 

Lista obecności Radnych z podpisami stanowi załącznik do protokołu. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie ważności obrad. 

3. Wybór protokolanta. 

4. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Zatwierdzenie Protokołu z obrad XXX sesji RDP-M. 

8. Uchwała Rady Dzielnicy Piecki-Migowo XXXI/77/2014 w sprawie oświadczenia Rady 

Dzielnicy 

dotyczącego inwestycji „Młoda Morena” na terenie Dzielnicy Piecki-Migowo. 

Podjęcie uchwały 

9. Pytania Radnych do Zarządu – zgodnie z załączoną listą pytań. 

10. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy z działalności między posiedzeniami, 

11. Sprawozdania Komisji Rady z działalności między posiedzeniami, 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad  

 

Sesję została otworzona przez Zastępcę Przewodniczącego Rady Dzielnicy Alicję Chorzelską-

Pytlak, która po otwarciu obrad, stwierdziła ważność obrad w związku z uzyskaniem kworum (11 

osób obecnych). 

Na tym posiedzeniu Rady Dzielnicy liczny udział wzięli mieszkańcy zaniepokojeni inwestycją 

„Młoda Morena”. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo Florian Wojciechowski stwierdził, że sesja 

została zwołana nieprawidłowo, ponieważ porządek obrad nie zostały skonsultowany z Zarządem 

Dzielnicy.  

Następnie głos zabrała Halina Wojnicz, która zaproponowała nie podejmowanie uchwały w sprawie 

inwestycji Młoda Morena i przekazanie tej sprawy do rozpatrzenia Komisji Rozwoju 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska.  

Następnie rozpoczęła się dyskusja na temat ważności obrad, w której Przemysław Dawid Malak 

stwierdził,  że interpretacja statutu dokonana przez F. Wojciechowskiego jest błędna.  

Mieszkańcy stwierdzili, że ich sprawy proceduralne Rady Dzielnicy nie interesują i po tym doszło 

do bardzo długiej dyskusji na temat inwestycji „Młoda Morena”, w której brali udział radni oraz 

kilkunastu mieszkańców.  

Rada nie mogła podjąć uchwały, ponieważ około godziny 19 nie było już kworum. Mieszkańcy 

dzielnicy zażyczyli sobie, by wskazać, które osoby wcześniej opuściły siedzibę Rady Dzielnicy. Do 

końca spotkania z mieszkańcami nie zostali radni: Romuald Piekarski, Robert Janicki, Florian 

Wojciechowski i Daniela Szynszecka, Marian Leśków. Pod sam koniec spotkania w siedzibie 

pojawiła się radna Ewa Ostapska. 

W trakcie obrad obecny był nowo wybrany Radny Miasta Gdańska z okręgu nr 3 Jerzy Milewski, 

który został przedstawiony przez Alicję Chorzelską-Pytlak mieszkańcom i radzie, i poproszony o 

wspieranie mieszkańców i rady dzielnicy w problemach, które ich dotyczą. 

 

 

Protokół sporządził Przemyslaw Dawid Malak 


